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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994 . (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelm i
miniszterhez

„Az MH Egészségügyi Központ felállításáról ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönöm az MH Egészségügyi Központ témájában benyújtott kérdéseimre (x/10079, K/10109,
K/10110) adott írásbeli válaszait, amelyek azonban számos újabb kérdést vetnek fel .

A katonai szervezet adósságspiráljával kapcsolatos válaszát (K/10079) sajnálatosan úgy kel l
értékelnem, hogy azok pusztán vágyaikat tartalmazzák, mögöttük alátámasztható elgondolások
nincsenek. Megjegyzem, hogy a levelében foglaltak nem is tartalmaznak új elemet, így legfeljeb b
reménykedésének foghatom fel azon kijelentést, hogy jövő évre az MH Egészségügyi Központ
gazdasági helyzete rendeződni fog. Éppen ezért elnézését kérem, de a jöv őben is kiemelt figyelemme l
fogjuk követni az Ön által leírtakat . Ezzel összefüggésben kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy
2013 . március 1-jén mekkora összegű tartozásállománya volt az MH Egészségügyi Központnak ?

Az MH Egészségügyi Központ létrehozásával kapcsolatosan leírt tárca álláspont (x/10109) a z
átgondoltságot, a véglegességet sugallja . Ezzel kapcsolatosan engedje meg, hogy kétségemet fejezem
ki, tekintettel arra, hogy a honvéd egészségügy területén sok mindent lehet tapasztalni az eltelt köze l
három évben csak éppen kiszámíthatóságot nem, amit a következő példák is jól illusztrálnak :

- 2010. évben a HVK Egészségügyi Csoportfőnökség létrehozását, majd egy évvel kés őbb a
megszüntetését ,
a HM-ÁEK 2010 . évi átnevezését, majd 2011 . évben a Honvédkórház integrációját az MH
Dr. Radó György Honvéd Egészségügyi Központtal, amely talán teljes terjedelmében mé g
nem is tudott a tárca, illetőleg a Honvédkórház végrehajtani ,

- majd ez évben az MH Egészségügyi Központ létrehozását .



A fentiek alapján inkább tűnnek ötletelésnek a tárca intézkedései semmit átgondolt koncepciónak .
Megjegyzem a Honvédkórház létrehozásakor még Miniszter úr is folyamatosan azt hangsúlyozta ,
hogy ezzel a honvéd egészségügy helyzete megoldódik és a helyes vágányra áll .

A vezetési szintekkel kapcsolatosan szintén vannak fenntartásaim, például az önálló parancsno k
helyettesi pozíció megszüntetésével kapcsolatos érvelésével szemben . Ezzel összefüggésben az alábbi
kérdéseket intézem tisztelt Miniszter Úrhoz: Valóban nem lesz az MH Egészségügyi Központnak
„függetlenített vagy akár „zárójeles” parancsok helyettese? A levelében leírtakat megértve, helyesne k
tartja-e ezt a döntést? Miniszter Úr számtalanszor hangsúlyozta, hogy a Központ katonai szervezet .
Tud arra példát, hogy egy önálló állománytáblás katonai szervezetnek, pláne ilyen nagylétszámú é s
összetett feladatú szervezetnek ne lenne önálló parancsnok-helyettese ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . március 12 .

Juhász Ferenc

Magyar Szocialista Párt


	page 1
	page 2

